
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1143
Kan ministeren forklare, hvorfor politiet benytter tolke, der ikke er opført på
politiets tolkeliste, men nægter selvsamme tolke at blive optaget på tolkeli-
sten, og vil ministeren angive fordele og ulemper ved at udvide listen og lige-
ledes om ministeren vil tage initiativ hertil?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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